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Aan: Het college van Burgemeester en Wethouders en de leden van de 
gemeenteraad van de gemeente Heerhugowaard.

Heerhugowaard, 12 januari 2017

Geachte college en leden van de gemeenteraad,

Onder verwijzing naar mijn vorige bijdragen in de discussie over de 
ondertunneling van de spoorwegovergang, alsmede de reacties van het 
college, i.c. wethouder Stam wil ik met dit schrijven mijn bijdrage aan 
dit project afsluiten. Niemand is gebaat deze discussie te laten uitmonden 
in een soapstatus. Tot slot dan ook nog een kort resumé.

In mijn voorstel is ongetwijfeld de oplossing aan de westzijde van de 
spoorwegovergang een lastig punt. Dit heb ik aldoor zelf ook al 
aangegeven. Maar, waar een wil is, is een mogelijkheid. Geen rotonde, maar 
een ovatonde, iets verleggen van het kruispunt en het hanteren van een 
(overigens zeer acceptabele) andere hellingshoek van de tunnel hadden tot 
een oplossing kunnen leiden. Maar een lastig punt in een voorstel van een 
andere partij wordt dan opgeblazen om het werkelijke argument te omzeilen. 
En dat is, dat het college helemaal geen spoorwegovergang op 
maaiveldniveau wil. En waarom niet? Wel, dat is, omdat men wil aanhaken op 
een illusoir idee van de NS. Veel gemeenten in ons land zouden meer dan 
gelukkig zijn met zo'n goede treinverbinding met de rest van het land 
zoals Heerhugowaard nu al heeft. Ons college wil blijkbaar meer. De NS en 
Prorail zijn echter alleen maar uit op een stuk grond in de Vaandel, 
hetgeen met vage toezeggingen over opgevoerde dienstregelingen wordt 
gecompenseerd. Maar dat heb ik in mijn eerdere bijdragen al voldoende 
toegelicht. De gevolgen zijn echter heftig. Onduidelijke en 
geldverslindende oplossingen in de infrastructuur van Heerhugowaard, 
waartegen overigens veel weerstand bestaat, worden het onvermijdelijke 
resultaat. Omwille van een beoogd treintje méér worden de infrastructuur 
rond het station en de Vaandel verkwanseld. Ik kan dit plan niet anders 
dan als zeer betreurenswaardig bestempelen.

Nogmaals, ik beschouw dit schrijven als een afsluiting van mijn bijdrage 
in deze discussie.



Ik wens u allen veel wijsheid toe in uw finale besluitvorming.

Hoogachtend,

R.B. Mark


